

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 20/3/01. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY, MARCH 22, 2001. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 20/3/01. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE JEUDI 22 MARS 2001, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

-
1. *Francis Rioux c. Sa Majesté la Reine* (Crim.) (Qué.) (28167)
 2. *Stanley Dwyer v. Cavalluzzo, Hayes, Shilton, McIntyre & Cornish, et al* (Ont.) (28159)
 3. *Syndicat national des employés municipaux de Pointe-Claire c. Marc Boisvert, en sa qualité d'arbitre de griefs* (Qué.) (27987)
 4. *Anraj Fish Products Industries Ltd., et al v. Hyundai Merchant Marine Co. Ltd.* (FC) (28125)
 5. *Her Majesty the Queen v. Catherine Huff* (Crim.) (Ont.) (28245)
 6. *Larry Drury, et al. v. Her Majesty the Queen* (Crim.) (Man.) (28306)
 7. *Joseph Shaun Finnessey v. Her Majesty the Queen* (Crim.) (Ont.) (28251)
 8. *Rolston Ricardo Moffatt v. The Minister of Citizenship and Immigration* (FC) (Civil) (27895)
 9. *Douglas Sloan v. The York Region District School Board, et al.* (Ont.) (Civil) (28150)
 10. *Henry McAlister Lang v. Yolanda Naccarato* (Ont.) (Civil) (28142)
 11. *Ekrem Pupovic v. Her Majesty the Queen* (Crim.) (Ont.) (28235)
 12. *George Babes, et al. v. Her Majesty the Queen* (Crim.) (Ont.) (28083)
 13. *Abtar Singh Bains v. Ragbier Singh Bhandar* (B.C.) (Civil) (28211)
 14. *Imperial Tobacco Limited, et al. v. Ljubisa Spasic, as Estate Trustee of the Estate of Mirjana Spasic* (Ont.) (Civil) (28174)
-